
Aan: bewoners WSH
Van: Karel Hofman, Richard Wijngaard, Nico Jongepier, Karin Venekamp, 

Hans Stok, Mariëtte de Jong en Werner Oldekalter.               
Datum: 30 november 2010                                                               

Beste bewoners, 

Het bestuur van het Comité WSH (Anselina, Pieter, Karel) heeft haar taken neergelegd. 
Wij hebben ze gevraagd een ledenvergadering uit te roepen om een nieuw bestuur te 
kiezen.
In afwachting van jullie keuze van een nieuw bestuur, hebben wij de koppen bij elkaar 
gestoken en alvast actie ondernomen. Van onze acties in 2010 willen hierbij verslag doen. 
Ook willen we onze voornemens voor 2011 aan jullie voorleggen.

18 nov. 2010: rechtszaak Jacob Kuipers bijgewoond 
Tijdens de rechtszitting horen we van de advocaat van de gemeente dat het door Marcel 
Slijkhuis gepresenteerde plan niet bekend is bij hem. Ook de rechter concludeerde dat het 
dus geen officieel gemeentelijk plan zou zijn. Marcel heeft bij de bewoners WSH de 
suggestie gewekt dat het om een gemeentelijk plan gaat, terwijl het eigenlijk een plan is van 
woningbouwcorporatie Lefier.Tot op heden is er feitelijk niets veranderd. 

Van Leo van Gent werkzaam bij de afdeling RO/EZ van de gemeente, hebben we gehoord 
dat op de loonlijst van woningbouwcorporatie Lefier Marcel Slijkhuis voor 75% staat en Ben 
Bloem voor 100% in zijn laatste periode WSH.

18 nov. 2010: Petitie WSH aangeboden aan de Raadscommissie
Tijdens de bespreking van de ontwerpbegroting 2011 heeft Werner Oldekalter op ons 
verzoek gebruik gemaakt van 3 minuten Inspreekrecht. Hij heeft de raadscommissie 
gevraagd om een deel van het subsidiegeld beschikbaar te stellen voor de WSH. Tevens 
heeft hij gevraagd om opheldering van de gereserveerde 1 miljoen voor herinrichting WSH .
Wil je precies weten wat hij gezegd heeft, kijk op: www.gemeentegroningen.nl .
Natuurlijk blijven wij hierover in gesprek met de raadscommissies, zij besluiten uiteindelijk 
wat er gaat gebeuren.

13 januari 2011 : verkiezing nieuw bestuur van op te richten vereniging WSH
Het voorstel is om op donderdagavond 13 januari 2011 een Algemene Ledenvergadering 
plaats te laten vinden in het clubgebouw van de woonschepenhaven.
Tijdens deze bijeenkomst kunnen bewoners een nieuw bestuur kiezen van een nieuw op te 
richten vereniging WSH. Een vereniging die opkomt voor de rechten en belangen van de 
bewoners als het gaat om het onderhoud en beheer van de Woonschepenhaven.

Januari 2011: overleg WSH met wethouder Frank de Vries  
Op 24 nov. jl. heeft Frank de Vries toegezegd dat hij in januari 2011 naar de WSH komt op 
uitnodiging van ons. Hiermee willen we een nieuwe fase van onderhandelen ingaan zonder 
de woningbouwcorporatie. Ook heeft wethouder Karin Dekker haar medewerking toegezegd, 
zij gaat immers over de financiële middelen.

Tot slot:  kom donderdagavond 13 januari a.s. om je stem te laten horen en je 
mening te geven over de gang van zaken !
 Een uitnodiging, agenda en procedure aanmelden kandidaat bestuursleden kun je eind 
december verwachten.

http://www.gemeentegroningen.nl/
http://kaarten.nozzman.nl/



